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Klub Radnych Zjednoczona Lewica 
 
 
                                                
                                                 Pan Jacek Jaśkowiak 
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                                              INTERPELACJA 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 
 W imieniu mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Dożynkowa 1,3,5 oraz 
mieszkańców okolicznych nieruchomości, uprzejmie proszę o pomoc w naprawie 
zdewastowanych chodników lub przekazanie sprawy odpowiednim jednostkom 
miejskim. Pragnę nadmienić, że większość chodników powstała około 50 lat temu. 
Obecnie zostały już tylko wspomnienia po dawnych ciągach pieszych. Na większości 
brak płytek chodnikowych, a są za to wyrwy, dziury, braki krawężników, co w 
znaczącym stopniu naraża na urazy głównie osoby starsze i niepełnosprawne. 
Trudność mają też matki z dziećmi w wóżkach. 
Z moich ustaleń wynika, iż właścicielem gruntów jest miasto Poznań.  
Członkowie zarządu wspólnoty i ja otrzymujemy dużo zgłoszeń od mieszkańców tych 
budynków, jak również innych wspólnot o utrudnieniach w poruszaniu się po tych 
ciągach. Co prawda w zeszłym roku powstał nowy chodnik przy ul. Owsianej, 
całkowicie sfinansowany ze środków rady osiedla Stare Winogrady jednakże nie 
objął on swoim zasięgiem terenów wspomnianej wspólnoty i innych przylegających. 
 
 
Dla do zobrazowania problemu przekazuję w załączeniu kilka zdjęć. 
 
 
 
                                                              
                                                                                Z wyrazami szacunku   
  
                                                                                         Halina Owsianna 
 
 
 
 


